

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: AWTAD FOR DIVERSIFIED INVESTMENTS PLC. Date: 17-06-2021 11:17:41 AM Subject: Election of the Chairman and Vice Chairman of the</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: أوتاد للاستثمارات المتعددة التاريخ: AM 11:17:41 2021-06-17 الموضوع: انتخاب رئيس ونائب رئيس</p>
<p>Kindly note that the Board of Directors has decided on 16/06/2021 1- Electing Mr. Ahmed Nouri Mohamed El Mahamid as Chairman of the Board of Directors 2- Electing Mr. Barakat Khalil Ahmed Azzam as Vice Chairman of the Board of Directors</p>	<p>1. بالاشارة الى قرار الهيئة العامة العادي للشركة بانتخاب مجلس ادارة جديد للشركة والى اجتماع مجلس الادارة الاول/2021 بتاريخ 2021/06/16 يرجى التكرم بالعلم ان مجلس الادارة قد قرر انتخاب السادة التالية اسمائهم : 2. 1- احمد نوري محمد المحاميد رئيسا لمجلس الادارة 3. 2- بركات خليل احمد عزام نائبا لرئيس مجلس الادارة 4. 3- قاسم علي سالم الدهامشه./عضو 5. 4- محمود خميس محمد سعد./عضو 6. 5- احمد فلاح صالح الحياصات/عضو</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: أوتاد للاستثمارات المتعددة</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: أوتاد للاستثمارات المتعددة</p>